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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mikor lesz elérhető a román határ gyorsforgalmi úthálózaton?”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt kormányzati ciklusban gyakorlatilag soha nem látott mértékű infrastrukturáli s

fejlesztések mentek végbe Magyarország egész területén. Hajdú-Bihar megye és megyeszékhely e

Debrecen is bekapcsolódott Európa vérkeringésébe, hiszen 2006 . december 15-én átadták az M35-

ös autópálya Debrecen-Görbeháza közötti szakaszát .
Az ország átjárhatóságának megteremtése érdekében azonban maradt még tennivaló b őven.

A sajtóból egymással ellentmondó hírekr ől olvashattunk, már ami a gyorsforgalmi úthálóza t

továbbépítését érinti Hajdú-Bihar megyében . Korábban az elképzelés az volt, hogy az M35-ö s

autópálya folytatódik Berettyóújfaluig, melybe becsatlakozik az M4-es autópálya, így eljutva a

román határig, ezáltal pedig az észak-erdélyi autópályával is megteremtve az összeköttetést .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mikor lesz elérhető a román határ gyorsforgalmi úthálózaton ?
Hol tartanak az M35-ös és M4-es autópálya el őkészületi munkálataival?
Milyen nyomvonalon fognak haladni a szóban forgó útszakaszok?
Mikor kezdődnek meg a kivitelezési munkák?
Terveik szerint mikor kerül átadásra a 2 érintett útszakasz ?
Milyen információink vannak az észak-erdélyi autópálya építésével kapcsolatosan?

Várom megtisztelő válaszát!

Dr-.'Oláh Lajos
országgyűlési képviselő

MSZP

Budapest, 2011 . március 17 .
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